

活力假期有限公司 Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP: 1801) (Co. No.: 197096-U)



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 Menguiry@energyholidays.com.my 雪 www.energyholidays.com.my



5天4晚 马尼拉大雅台 & 购物之旅



T/C: EH-MNLB

第一天 吉隆坡 - 马尼拉

齐集于吉隆坡国际机场,乘搭客机飞往【马尼拉】 - 菲律宾首都及第一大城市,也是全世界最具国际化的城市之 一,同时也是全世界最多元化的城市之一,世界著名的国际大都市,被人们称为"亚洲的纽约"。 抵达后、与当地 导游会面并送往酒店。 路程大约需要两个小时,抵达及入住酒店后自由活动。

第二天 马尼拉市区游 - 青山购物中心

(早午晚)

早餐后,到酒店前厅与导演会面,准备上车进行【**马尼拉市区游**】。启程后第一站来到**【黎萨公园**】公园内环境 清幽,海风袭人,是人们休憩的好地方。公园里有着【黎刹纪念碑】,他是菲律宾国父,是资产阶级民族主义启 蒙思想家,同时也是作家和诗人,和流亡的菲律宾爱国志士组织爱国团体,创办刊物,掀起"宣传运动",成为启蒙 运动中最杰出和最有影响的鼓动家。接着来到【西班牙古城】或 Intramuros 是西班牙语"Within in the wall" (在城 墙内)的意思,当初西班牙人为了稳定殖民地统治,在此地兴建一连串的高墙、壁垒、壕沟,完成时墙身长约 4.5 公里,围绕着 64 公顷的占地。城墙内其实是个机能完整的小城市,在当时可是有西班牙血统的人才被允许住在王 城之内,以集权统治保护城内人民的生活。城墙里有的教堂如【马尼拉大教堂】和【圣。奥古斯汀教堂】;博物 馆如【**圣。奥古斯汀博物馆**】以及【**卡撒马尼拉博物馆**】。随后前往本地餐厅享有午餐。午餐后来到【**青山购物** 中心】是马尼拉的一个大型商场,大部分的商品为中高档的年轻品牌,也有一些跳蚤市场式的廉价商品店铺,由 于货品种类繁多,而且价格便宜,因此颇受当地人欢迎。

第三天 大雅台 - 亚洲购物中心

(早午晚)

早餐后,到酒店前厅与导演会面接着送往大雅台(路程大约2个小时)又称塔盖泰,这座城市沿山脊蜿蜒分布, 俯瞰着塔阿尔火山的巨大无底洞 。抵达后,前往游览【野餐小树林】是大雅台最受欢迎的休闲区。 它有露天小屋, 并提供许多活动,如高空滑索,缆车和骑马。在本地餐厅享有午餐的同时可远眺**【达雅台火山**】世界上最矮的活 火山,将奇景尽收眼底,蔚为壮观,隐约可见的薄雾像是从半山腰袅袅升起的轻烟。随后参观**【拼图博物馆**】该 博物馆拥有吉尼斯世界纪录最大的拼图收藏称号。超过 1,028 个 2D 和 3D 形式的拼图集合。 您也可以餐馆他们的 纪念品商店购买自己的拼图游戏。接着返回马尼拉,前往【**亚洲购物中心**】附近享用晚餐。晚餐后,您可以在位 于亚洲湾购物中心的马尼拉湾的人行道上散步。您也可以在商场内购买纪念品。

第四天 马尼拉(自由活动) (早)

早餐后,全天自由活动或参与自费项目。

马尼拉 - 吉隆坡 第五天

(早)

早餐后,送往至马尼拉国际机场乘搭客机回返吉隆坡。

以上行程仅供参考,最后由当地旅行社安排为准

更新: 02 August 2018



活力假期有限公司 Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP: 1801) (Co. No.: 197096-U)



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 Menguiry@energyholidays.com.my 了 www.energyholidays.com.my



5D4N MANILA TAGAYTAY & SHOPPING TOUR



TC: EH-MNLB

DAY 01 KUALA LUMPUR – MANILA

Assemble at Kuala Lumpur International Airport, for your flight to Manila - the capital of the Philippines and the nation's center of education, business, and transportation. Upon arrival, meet by our local guide and transfer to hotel. It will take approximately two hours to reach the hotel and the rest of the day will be free at leisure.

DAY 02 MANILA CITY TOUR - GREENHILLS SHOPPING CENTER (BLD)

After breakfast, meet your guide at hotel lobby and proceed to **Manila City Tour**. Of course, every tourist visiting the Philippines needs to experience the capital of the country. Manila, In a day tour, one can touch on the past and modern Filipino lifestyle. Start your discovery of Manila with Rizal Park. The monument of the Philippine national hero, Dr. Jose Rizal, is built on these grounds as a reminder of his undying love for his country. Nearby the park is the historical "walled city" of Manila - Intramuros. It was a relocation site built under Spanish colonial rule to protect locals and the city from foreign invasion. Though heavily devastated during the war, it had kept its important landmarks to attest to the country's 400 hundred years of Spanish colonial rule. The citadel, Fort Santiago, guards the old city of Intramuros. Within the walls are churches like the Manila Cathedral and the San Agustin Church: museums like San Agustin Museum and Casa Manila. Proceed to lunch in a local restaurant after discovering the historical hub of Manila. After your lunch, proceed to Greenhills Shopping Center. The Greenhills Shopping Center is one of the most popular shopping center catering mid-to-upscale products that will suit all social classes who are looking for cheap thrills with stylish branding. With hundreds of stores and stalls, one needs more than a day to finish their shopping around the center. Afterwards transfer back to hotel. Free and easy.

DAY 03 TAGAYTAY TOUR - MALL OF ASIA (BLD)

After breakfast, proceed to the lobby. Meet your guide that will assist to your activity today. Transfer to Tagaytay City. Travel time from Manila to Tagaytay City will take a little over 2 hours. Proceed to **Picnic Grove** upon your arrival in Tagaytay. The Picnic Glove is the most visited recreational area in Tagaytay. It has open-air cottages and offers a lot of activities such as zip line, cable ride and horseback riding. Have your lunch in a local Filipino restaurant while enjoying the breathtaking view of **Taal Volcano**. Aside from chilly and cool climate of Tagaytay that makes it one of the best getaway spots from Metro Manila. The bedazzling view of Taal Volcano, the smallest active volcano in the world, is also a sight to see. Have your souvenir selfie shot with the magnificent background of the volcano at the view deck of the restaurant. After your lunch proceed to Puzzle Mansion Museum. The museum holds the title of having the largest collection of puzzle given by the Guinness Book of World Records. Over 1,028 puzzle collections in 2D and 3D form. You may also visit their souvenir shop to buy your own jigsaw puzzle. Head back to Manila and proceed to dinner near at the Mall of Asia. After your dinner you may take a walk at the walkway of Manila Bay located at Mall of Asia by the Bay. You may also have your last minute souvenir shopping inside the mall. Afterwards transfer back to hotel.

DAY 04 MANILA FREE DAY

(B)

Free for own activities and shopping or join optional tours.

MANILA – KUALA LUMPUR

(B)

After breakfast, free till your transfer to Manila International Airport for your flight home.